
Monika Danelska                                                                                                            Poznań, dnia  18.02.2019r.                       
Radna Miasta Poznania 
 

 

 

 

 

                                                                                                                                        Pan 

                                                                                                                                        Jacek Jaśkowiak 

                                                                                                                                        Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

                                                                                   Interpelacja  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dotyczy: Programu dopłat do zakupu pojazdów elektrycznych. 

 

 

 

 

 

 

Zwracam się z prośbą o przeanalizowanie możliwości stworzenia programu dopłat przy zakupie pojazdów 

elektrycznych ( samochodów, rowerów, skuterów lub hulajnóg). 

Wsparcie w postaci umorzeń pożyczek dla osób fizycznych byłoby okazją do zachęcenia mieszkańców miasta do 

ekologicznego transportu, a w konsekwencji ograniczenia emisji do atmosfery szkodliwych gazów i pyłów.  
 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                    Z poważaniem  

 

                                                                                                                   Monika Danelska 

 

                                                                                                                  Radna Miasta Poznania 

 

 



 

                                                                                                                 

 


